
      Generalforsamling i Seniorklubben
                    Onsdag den 29. november 2023.

Referat
Dagsorden:

Alli Skot takkede indledningsvis sidste års vindere af generalforsmlingens 
golfmatch for 'den lille skarpe' inden vi gik ud for at spille.

Og overdrog de to  flotte golftrofæer af træ til låns til dette års vindere Per 
Probst og Else Marie Flø

1.      Valg af dirigent.

Erik Lauritsen valgt til dirigent

2.      Valg af stemmetællere.

Margit Mortensen og Lykke Eg valgt til stemmetællere.

3.      Fremlæggelse af årsberetning.

Formand Alli afgav årsberetning – vedlagt referatet. Godkendt

4.      Fremlæggelse af årsregnskab.

Kasserer Minna fremlagde Årsregnskab – vedlagt referatet. Godkendt

5.      Fastsættelse af kontingent 2024.

Udvalget foreslog uændret kontingent, 100 kr. pr. år. Godkendt

6.      Indkomne skriftlige forslag ?

Ingen forslag indkommet.

7.      Valg af 4 medlemmer til udvalget:

     På valg er:  Alli Skott, Kirsten Hove, Signe Møbjerg 

     Ingen modtager genvalg.

     Der skal vælges 4 ny medlemmer til bestyrelsen og bestyrelsen foreslår:

     Inge-Lise Katballe, Erling Pedersen, Frederik Poulsen, Jelva Probst, Bent 

     Christensen.

Der blev afholdt skriftlig afstemning  (antal stemmer i parantes). De 4 opstillede med 
flest stemmer indtræder i udvalget – og den sidste indtræder som suppleant.



Valgt blev: Inger Lise Katballe (64), Bent Christensen (61), Erling Pedersen (61), 
Frederik Poulsen (50). Jelva Probst (32) indtræder således som suppleant.

8.      Valg af 2 suppleanter: 

      På valg er Inge Lise Katballe og Erling Pedersen.

Valgt: Jelva Probst og Erik Myllerup

 9.       Valg af 2 revisorer

      På valg er: Margit Mortensen og Frederik Poulsen (Opstiller til bestyrelsen)

      Bestyrelsen foreslår Erik Myllerup som ny revisor

Valgt: Erik Myllrup og Margit Mortensen 

10.     Valg af revisorsuppleant

           Bestyrelsen foreslår Lykke Eg som revisorsuppleant

Valgt : Lykke Eg

11.     Eventuelt

           Herunder kan der fremsættes ideer til næste års aktiviteter.

          Årsplan for spil og aktiviteter udarbejdes af det nye udvalg til første møde.    

Ove foreslog, at der udover vinpræmier ved matcherne også kunne gives et gavekort 
til cafeen – for dem der ikke ønsker vin. Udvalget modtog forslaget.

Solvejg spurgte til fordelingen mellem 9 og 18 huls spillere. Minna oplyste at der er 95
medlemmer - nogenlunde ligelig fordelt: 45 spiller 9 huller og  50 spiller 18 huller. Alle
har dog mulighed for at spille hvor de vil – og kan flytte fra gang til gang.

Mogens fra udvalget takkede på forsamlingens vegne de afgående 
udvalgsmedlemmer for en stor og værdifuld indsats for onsdagsgolf – applaus fra alle

Formanden takkede dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen – og overrakte 
ham to flasker vin.

Referat: Mogens Bentzen, sekretær


